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n EKIPLERI, çardak sahipleri ve yakınla-
rından oluşan 500 kişilik grup karşıladı. Grup,  

yolu kapatacak şekilde kamyonlar park 
edip yıkım ekibine direndi. Bölgede 

2 saatten fazla süren tartışma ve 
ikna süreçlerinin ardından çardak 
sahipleri ikna edildi. Boş olan 
4 çardağın yıkım işlemi ger-
çekleştirildi. Diğer çardakların 
yıkımı için 3 ile 7 gün süre 
verildi. Daha sonra ekipler 
bölgeden ayrıldı. n 4’DE 

YİNE YIKILAMADI
ÇARDAKKONDULAR 3 YILDIR SAHILI IŞGAL EDIYOR 

Bedava tatilin adresi haline gelen Kumköy Sahili'ndeki denize sıfır çardaklar hakkında 
2021 yılından bu yana ertelenen yıkım, dün tekrar uygulanmak istendi. Çardak sahipleri-
nin direnişi ile karşılan ekipler, sadece daha önceden boşaltılmış 4 çardağı yıkabildi
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                                        BEDAVA TATİLİN ADRESİ

n 1,5 KILOMETRELIK Aksu Kumköy 
Sahili, 2021 yılının mart ayında deniz kaplum-
bağalarının yuvalama alanı’ ilan edildi. 
Lüks otellerin yanında yer alan 
ve ‘bedava tatilin adresi’ olarak 
tanımlanan çardaklar için ilk 
olarak 2022 yılında yıkım 
kararı alındı ancak ne o karar, 
ne de diğer yıkım kararları 
bugüne kadar uygulamadı. 
Aksu Belediyesi ekipleri, 
dün bir kez daha Çardakları 
yıkmak için Kumköy’e gitti.

YENİDEN SÜRE VERİLDİ 

n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi’nde ihalelerin büyük 
kısmının aynı şirket ya da isimlere verildiği ortaya çıktı. 

Son 6 yılda 27 kez ihale 
alan isimlerin yer aldığı 
listede AKP ve CHP’den 
siyasiler de var. 2024’ün 
aslan payı 12.4 milyarla 
“Beşli Çete”den MAK-
YOL-Özkar ortaklığının 
oldu. n 6’DA 

BÜYÜKŞEHİR’DE 
İHALE KARDEŞLİĞİ

CHP’li belediyede ihaleler AKP’li meclis üyesine gitmiş 

                    n BÜYÜKŞEHIR Belediye Baş-
kanı Muhittin Böcek, Manavgat 
Belediye Başkanı Niyazi Nefi Ka-

ra’yı ziyaret 
ederek görüş 
alışverişinde 
bulundu. Bö-
cek, ilçedeki 
partililerle 
bir araya ge-
lerek sohbet 
etti. n 5’TE 

BAŞKAN
BÖCEK’TEN 

MANAVGAT’A 
ZİYARET

                    

n Bu yıl 31 ülkeden 684 firmanın katıldığı Grow-
tech Antalya Tarım Fuarı, ANFAŞ 
Kongre ve Fuar Merkezi’nde 

başladı. Growtech Fuar Di-
rektörü Engin Er, birçok 
firmanın fuarda önemli 
iş bağlantıları yaptığı-
nı belirtti. n 8’DE 

23. GROWTECH 
ANTALYA AÇILDI

n KOTAN,  “Çocuklarımızın, kendi haklarını 
öğrenmelerini önemsiyoruz. Her çocuğun sağ-
lıklı, mutlu ve en önemlisi güvenli bir ortamda 

büyüme hakkı 
vardır. Bütün 
çocuklarımızın 
gülümsedi-
ği bir dün-
ya temenni 
ediyorum” diye 
konuştu. 
n 5'TE

ANLAMLI 
BULUŞMA
KONYAALTI Belediye Başkanı Cem 
Kotan, 20 Kasım Çocuk Hakları Günü 
kapsamında, öğrencilerle buluşarak 
farkındalık çalışması gerçekleştirdi.
                    ÇOCUKLAR GÜLSÜN DİYE...

n TÜRK IŞ tarafından asgari ücretle 
ilgili şuana kadar herhangi bir rakam 

telaffuz edilme-
diğine işaret eden 
Ünal, “Kira, eğitim, 
sağlık ve mutfak 
gibi giderler orta-
ya konduğunda 25 
bin liranın altında 
bir rakam insanları 
mutlu etmez.” dedi. 
n HABERI 4’TE 

Ünal: 25 bin TL 
altı mutlu etmez

n KEPEZ Belediyesi’nin, Ay Deresi’nin 
Güneş Mahallesi bölümünde yaptığı ka-
nal ve yeşil alan düzenlemesi çalışması 
bölge sakinlerini mutlu etti. Vatandaşlar, 
Başkan Mesut Kocagöz’e teşekkürlerini 
iletti. n HABERI 3’TE 

AY DERESİ 
TEŞEKKÜRÜ

n DUBLEKS evin üst katında 
çıkan yangından canını çor 
kurtaran Ayla T. (72) komşula-
rın da yardımıyla dışarı çıkar-

tıldı. Evinin 
kullanılamaz 
hale gelen Ayla 
T.’yi komşuları 
teselli etmeye 
çalıştı. n 3’TE 

Komşuları teselli etti
n ANTALYASPOR 
Kulübü Denetleme 
Kurulu Üyesi Ahmet 
Butgül, sevgilisi Selin 
Avcı’ya gökyüzünde, 
helikopterde evlenme 
teklifi ederek roman-
tik bir sürprize imza 
attı. n 8’DE 

HELİKOPTERDE  
EVLİLİK TEKLİFİ

n Antalyaspor yönetimi, bilet fiyatla-
rında büyük bir indiri-
me giderek Sivasspor 
karşılaşmasının 
biletlerini 77 TL’den 
satışa sundu. Taraftar 
karardan mutlu… 
n SPOR’DA  

SUDAN UCUZ

ASLAN PAYI MAKYOL-ÖZKAR'A

KARA İLE BULUŞTU

BAŞKA 
BAHARA 
KALDI
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Türkiye’de enerji alanında yatı-
rım yapan girişimciler arasın 
Köfteci Yusuf da dâhil oldu. 
Geçtiğimiz aylarda restoran 

zincirinin bir şubesinde domuz eti 
kullanıldığı iddialarıyla gündeme gelen 
markanın, ‘Köfteci Yusuf Rüzgar Enerji 
Santralı’ adıyla enerji sektörüne yönel-
mesi dikkat çekti. Çevre, Şehircilik ev 
İklim Değişikliği Bakanlığı, 18 Kasım’da 
‘Köfteci Yusuf Hazır Yemek Temizlik 
Canlı Hayvan Et Mamulleri Entegre 
Gıda İthalat İhracat San. ve Tic. A.Ş.’ 
tarafından yapılması planlanan ‘Köfteci 
Yusuf Rüzgar Enerji Santrali’ projesiyle 
ilgili ÇED sürecinin başladığını duyurdu.

BÖLGE KUŞ GÖÇ YOLU ÜZERİNDE 
Balıkesir’in Susurluk ilçesine bağlı 

Asmalıdere Mahallesi, Tosunalanı Mev-
kii’nde yapılması planlanan RES projesi 
toplam 3 türbinden oluşacak. İki ayrı 
projeden oluşan Köfteci Yusuf Rüzgâr 
Enerjisi Santralı’nın kurulacağı bölge-
nin Kuzeybatı-Güney ana kuş göç yolu 
üzerinde yer aldığı, özellikle Leylek ve 
Yırtıcı göçlerinin gerçekleştiği İstan-
bul-Çanakkale-Hatay kesiminin üzerinde 
bulunduğu belirtildi. Köftesi Yusuf RES 
için hazırlanarak Bakanlığa sunulan 
Proje Tanıtım Dosyasında (PDT), Proje 
sahasının Tarım ve Orman Bakanlığı 
tarafından yapılan çalışmalarda kuş göç 
rotası üzerinde kaldığının tespit edildiği 
bilgisine yer verildi. Uzman görüşü de 
eklenen Proje Tanıtım Dosyasında, “Pro-

je alanına yönelik Sonbahar 2023 kuş 
göç dönemi ornitolojik izleme raporu ha-
zırlanması çalışmaları kapsamında saha 
çalışması gerçekleştirilmiştir. Bu gözlem, 
inceleme ve değerlendirme çalışmaları 
sonuçlarına göre, araştırma alanı ve ya-
kın çevresinde 42 kuş türü saptanmıştır. 
Tespit edilen türlerin büyük çoğunluğu 
%81’i ötücü kuşlardan (Passeriformes) 
meydana gelmektedir. Süzülerek uçan 
Gündüz yırtıcıları ve büyük kanat açık-
lığına sahip su kuşları veya Leylek gibi 
türlere ise çok az %19 oranında rastlan-
mıştır” bilgisine yer veriliyor.

 ‘KUŞLAR İÇİN SORUN OLMAYACAK’ 
DENİLDİ
Türbin pervanelerinin uzunluğu ve etki 
alanına göre, her türbinin bulunduğu 
noktanın yaklaşık 100-150 m çapında-
ki bir alanın kuşlar açısından tehlikeli 
ve riskli olduğu vurgulanan uzman 
raporunda,“Bu nedenle rüzgâr santral-
lerinde türbinler arasındaki mesafeler, 
bu etki alanı göz önünde bulundurula-
rak konumlandırılmalıdır ve buna göre 
mesafe bırakılmalıdır. Bu durumda 
Köfteci Yusuf 5 ve 6 RES’te yer alan 
türbin arası mesafeler etki alanı göz 
önüne alındığında, alanda tek türbin 
bulunmakta olup, kuşların çarpmadan 
türbin aralarından güvenli bir şekilde 
geçmelerini sağlayabilecek mesafelerde 
sorun olmasının söz konusu olmadığı 
görülmektedir” denildi. 

3246 TON HAFRİYAT ÇIKACAK, ENERJİ 
BALIKESİR’E SATILACAK,
Toplam 3 türbinden oluşacak Köfte-
ci Yusuf Rüzgâr Enerji Santrali’nde 
üretilmesi planlanan elektrik enerji-
sinin Balıkesir 1 TM’ye bağlanacağı 
belirtilirken, proje dosyasında inşaat 
aşamasına ilişkin ise şu bilgilere yer 

verildi: “Köfteci Yusuf 
Hazır Yemek Temizlik 
Canlı Hayvan Et Mamul-
leri Entegre Gıda İthalat 
İhracat San. Ve Tic. A.Ş. 
tarafından gerçekleştiril-
mesi planlanan ‘Rüzgâr 
Enerji Santrali (2 Adet 
Türbin - 2 MWm / 1,998 
MWe)’ projesi kapsamın-
da, türbin alan kazısı ve 
yol kazısı faaliyetleri ile 
betonarme yapıda toplam 
50 m 2 olan 2 adet köşk 
ve konteyner şeklinde 10 
m2 ’lik 1 adet güvenlik 
binasından oluşan yapıla-
rın inşaat işlemleri gerçekleştirilecektir. 
Bu kapsamda oluşacak toplam hafriyat 
miktarı 3.479,2 ton olup detaylı hesap-
lamaları ‘İnşaat Aşamasında Oluşacak 
Hafriyat Atığı’ başlığı altında verilmiştir. 
Söz konusu inşaat aşamasında sökme, 
yükleme, nakliye ve boşaltma işlemleri 
sırasında toz oluşacaktır. Toz emisyonu 
kütlesel debi hesaplamaları kontrolsüz 
emisyon faktörleri kullanılarak hesap-
lanmıştır. Proje kapsamında yapılacak 
olan arazi hazırlık ve inşaat toplam 5 ay 
süreceği öngörülmektedir. Türbin alan 
kazısı ve yol kazısı faaliyetleri ile inşaat 
aşamasında toplam 3246,1 ton hafri-
yat çıkartılacaktır. Bu durumda toplam 
saatlik hafriyat miktarı 2,70 ton/saat 

olacaktır.”

ÜRETİME DESTEK, TÜKETİCİYE YÜKSEK 
FATURA
Türkiye’de doğrudan iştigal alanı enerji 
olmayan farklı sektörlerden yatırımcılar 
alım garantisi verilen ve desteklenen 
enerji sektörüne yöneldi. Enerji üretimi 
ve dağıtımını özelleştirerek kamusal bir 
hizmet olmaktan çıkaran politikalar, bu 
alanı birçok girişimci için alım garantili 
ve kazançlı bir yatırım alanı olarak gö-
rülmesine neden oluyor. Ancak şirketlere 
verilen yatırım ve üretim desteğine kar-
şın tüketiciler kamusal bir hizmet olması 
gereken elektrik tüketiminde dünyanın 
en yüksek faturalarına maruz kalıyor.  
n YUSUF YAVUZ

Köfteci Yusuf enerji 
sektörüne adım attı
Enerji alanında yatırım 
yapmaya hazırlanan 
Köfteci Yusuf, Balıke-
sir’in Susurluk ilçesinde 
Rüzgâr Enerjisi Santralı 
(RES) kuracak. Bakan-
lık, 18 Kasım’da projeyle 
ilgili ÇED sürecinin baş-
ladığını duyurdu…

ANTALYA’DA Manavgat, Korku-
teli ve Alanya’da toplamda 13 futbol 
sahası büyüklüğünde alana güneş enerji 
sistemi (GES) kurulacak. Firmaların 
proje takip dosyasını inceleyen Antalya 
Valiliği Çevresel Etki Değerlendirmesi 
(ÇED) gerekli değildir kararı verdi. 
Projenin bir kısmının tarım arazisi bir 
kısmının ise tarla vasfında olduğu ifade 
edildi. 

MANAVGAT PROJESİ
Manavgat ilçesi Salur Mahallesi’nde 
Yükseliş Ak Otelcilik Turizm İnş. ve 
Tic. A.Ş. tarafından yapılması planlanan 
1,035 MWm/0,75 MWe gücünde ve 
19 bin 297 metrekare alana kurulacak 
Güneş Enerji Santrali projesi için ÇED 
Yönetmeliği’nin 17. maddesi gereğince 
“ÇED Gerekli Değildir” kararı alındı. 
Güneş Enerji Santrali Projesi’nin bulun-
duğu alanın 6831 sayılı Orman Kanunu 

gereğince orman alanı sayılan yerlerden 
olmadığı, Antalya-Burdur-Isparta Plan-
lama Bölgesi 1/100.000 ölçekli Çevre 
Düzeni Planına göre “Yenilenebilir 
Enerji Üretim Alanları” olarak belirlen-
diği ifade edildi. 

KORKUTELİ PROJESİ
Korkuteli ilçesi Güzle Mahallesi’nde 
Yeğenler Elektrik Tarım Tur. San. ve 
Tic. A.Ş. tarafından yapılması planlanan 
3,861 MWm gücündeki ve 53 bin 400 
metrekare (5,34 ha) alana yayılacak 
Güneş Enerji Santrali projesi için de 
Valilik benzer şekilde “ÇED Gerekli 
Değildir” kararı verdi.Proje alanın An-
talya-Burdur-Isparta Planlama Bölgesi 
1/100.000 Ölçekli Çevre Düzeni Planı 
O24 paftasına göre, “Tarım Arazisi” 
kullanımlı alanlarda kaldığı ifade edildi. 
Hazırlanan rapor kapsamında; projenin 
tanıtımı, inşaat ve işletme döneminde 

çevreye olabilecek olumsuz etkilerin 
belirlenmesi, olası olumsuz etkilerin 
önlenmesi ya da çevreye zarar vermeye-
cek ölçüde en aza indirilmesi için alına-
cak önlemler değerlendirildi. Projenin 
inşaat ve işletme aşamalarında 2872 
sayılı “Çevre Kanunu” ve ilgili yönet-
melikler ile diğer mevzuatlar kapsa-
mında çevrenin korunması ve kirliliğin 
önlenmesi için gerekli her türlü izinler 
alınacağı ve ilgili yönetmeliklerde belir-
tilen hükümlere uyulacağı kaydedildi. 

ALANYA PROJESİ
Alanya ilçesi Şıhlar Mahallesi Avla 
Yaylası mevkiinde Umas Elektrik Ener-
ji Üretim Ltd. Şti. tarafından planlanan 
ve 2,112 MWe/2,1835 MWm gücünde 
olacak Göngele HES Yardımcı Kaynak 

Güneş Enerji Santrali projesi için ise 23 
bin900 metrekare (2,39 ha) alan kulla-
nılacak. Projeye, yine aynı yönetmelik 
kapsamında “ÇED Gerekli Değildir” 
kararı verildi. Söz konusu alan, Antalya 
ili, Alanya ilçesi, Şıhlar Mahallesi’nde-
ki 392 Ada/22-23-24-25 (sadece bir kıs-
mı)-30-31-32-33-34 parsellerde bulunan 
tarla vasıflı araziler üzerine kurulacağı 
açıklandı.  Proje, Enerji Piyasası Dü-
zenleme Kurumu (EPDK) tarafından 21 
Aralık 2023 tarihinde onaylanan 12265-
16 sayılı Kurul Kararı ile belirlenen 
sınırlar içinde gerçekleştirilecek. Bu 
alan, Antalya-Burdur-Isparta Planlama 
Bölgesi 1/100.000 ölçekli Çevre Düzeni 
Planı’nda “tarım alanı” olarak belirtili-
yor.  n ERTUĞRUL GÜN

3 ilçede GES’e ÇED muafiyeti
Antalya Valiliği; Manavgat, Korkuteli ve Alanya’da ilçelerinde toplan alanı 13 futbol sahası büyüklüğünde 
olan güneş enerji santralleri hakkında “Çevresel Etki Değerlendirmesi (ÇED) gerekli değildir” kararı verdi.

Kaş ilçesi Kasaba Mahallesi’nde Devlet Su 
İşleri (DSİ) 13. Bölge Müdürlüğü tarafından 
dolgu kili üretimi yapılması amacıyla yeni bir 
maden ocağı açılması planlandı. Proje alanı, 
2,14 hektarı ormanlık alan, 3,02 hektarı mal-
zeme deposu ve 13,91 hektarı tarım arazisi 
olmak üzere üç bölgeden oluştu. Antalya 
valiliği projenin tanıtım dosyasını inceleyerek 
ÇED sürecini başlattı. Proje, toplam 21,07 
hektarlık bir alanı kapsıyor ve Çevresel Etki 
Değerlendirme (ÇED) süreci 19,07 hektarlık 
bir çalışma alanında yürütülecek. Üretim 
kapasitesi yıllık 368 bin metreküp (920 bin 
ton) olarak belirlenen sahada, açık işletme 
yöntemi kullanılacak. 

ÇED SÜRECİ BAŞLADI
Kazılar kademeli olarak yapılacak ve malzeme, 
ekskavatörle çıkarılarak stok sahasında de-
polandıktan sonra DSİ’nin baraj projelerinde 
kullanılmak üzere kamyonlarla taşınacak.Proje 
alanı, 2,14 hektarı ormanlık alan, 3,02 hek-
tarı malzeme deposu ve 13,91 hektarı tarım 
arazisi olmak üzere üç bölgeden oluşuyor. 
Çevre düzeni planında “tarım alanı” olarak 
işaretlenen bu bölge, Antalya Orman Bölge 
Müdürlüğü ve Kaş Orman İşletme Müdürlü-
ğü sınırlarında yer aldı. Projenin teknik özellik-
lerinde sahada kızılçam ormanının bulunma-
dığı ifade edildi. Proje kapsamında toplam 
15 kişi istihdam edilecek; bu sayıya 1 maden 
mühendisi ve 14 işçi dahil edildi. Çalışma ala-
nının sınırları, poligon taşları ile belirlendiği, 
üretim alanında basamak yüksekliği en fazla 
10 metre, genişliği ise ortalama 6 metre ola-
cak şekilde kazılar yapılacağı açıklandı. Projeye 
başlanmadan önce, ormanlık alanlar ve tarım 
arazileri için gerekli izinler alınacak. Faaliyetler, 
ÇED Yönetmeliği’nin 29 Temmuz 2022 tarihli 
ve 31907 sayılı ResmiGazete’de yayımlanan 
Ek-2 kapsamındaki düzenlemelere uygun 
şekilde yürütüleceği kaydedildi.  
n ERTUĞRUL GÜN

KAŞ KASABA’YA
MADEN OCAĞI



3     
SAYFA

PERŞEMBE
SICAKLIK

17 C0

CUMA
SICAKLIK

18 C021 Kasım 2024 PERŞEMBE

REKLAMLARINIZ İÇİN

   

Yıl: 21    Sayı: 6229      21 Kasım 2024 PERŞEMBE

İmtiyaz Sahibi
RG Gazetecilik Matbacılık Reklamcılık 

Tic. San. Ltd.Şti. adına 
RASİM GÜNDÜZ

S. Yazı İşleri Müdürü                          

Fikret GÜLCÜ
Grafik Tasarım                      

Abdullah YÜKSEL

Adres    : Altındağ Mah. Güllük Cad.   
   83/7 H. Eren Apt. Kat:3  ANTALYA
Tel  : 0 242. 244 30 45 Faks : 0 242. 244 06 82
Mail  :gazetekorfez@gmail.com

KURULUŞ: 9 TEMMUZ 2003

Yayın Türü            : Yerel Süreli

Basıldığı Yer          : Arslan Güneydoğu Gazetecilik 

Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş. Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. 

No: 91 Muratpaşa / ANTALYA  Tel : 0 242 340 09 15

Abone Dağıtım : Metin Aşula/Kurye Bilge Tel: 244 47 19 
Bayii Dağıtım   : Altun Yayın Dağıtım     Tel: 326 34 66

Resmi İlan st x cm fiyatı : 140 TL
Abone Fiyatı: 1 Yıllık   : 5.000 TL    

Antalya Körfez Gazetesi ve eklerinde yayınlanan yazı, haber, 
fotoğraf ve görsellerin her türlü telif hakkı RG Gazetecilik Matb.

Rekl. Tic. San. Ltd. Şti.’ye aittir. İzin alınmadan, 
kaynak gösterilerek dahi iktibas edilemez.

UETS: 15012-10771-03778

Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz, Ay Deresi’nin 
Güneş Mahallesi bölümünde 
yapılan yağmur suyu drenaj 

kanalı, yeşil alan düzenlemesi ve yol 
yapımı çalışmalarını inceledi. Belediye 
bürokratları, alanı gezen Başkan Mesut 
Kocagöz’ü, yapılan çalışmalarla ilgili 
bilgilendirdi. Başkan Kocagöz, bölgede 
bulunan vatandaşlarla sohbet etti ve 
ilgi gösterdiği çocukları da hediyelerle 
sevindirdi. 

ÇARPIK KENTLEŞMEDEN PLANLI 
ŞEHİRLEŞMEYE 
Başkan Mesut Kocagöz de Ay Dere-
si’nin Güneş Mahallesi bölümünde 
yaptıkları alt ve üst yapı yatırımlarıyla 

bölgenin plansız kentleşme sorunlarını 
önemli ölçüde çözdüklerini söyledi. Islah 
çalışmasının yapıldığı alanın, Düden 
Çayı’na dökülen Ay Deresi’nin başlangıç 
kısmı olduğunu anımsatan Kocagöz, 
“Burada dere yatağının kapalı olması 
yağmur suyu taşkınlarının yaşanmasına 
neden oluyordu. 
Hem bu soruna çözüm bulmak hem de 
derenin çevresindeki çarpık kentleşmeyi 
ortadan kaldırmak için bölgede dönüşüm 
çalışması başlattık. Bu şekilde bölge-
yi, imar planındaki kullanım notlarına 
uygun hale getirdik” dedi. 

GÜNEŞ’TE DÖRT DÖRTLÜK DÖNÜŞÜM 
Dönüşüm için kamusal taşınmazlar 
üzerindeki arsa tapularını verdikleri 20 
gecekondunun kaldırıldığını hatırlatan 
Başkan Kocagöz, şöyle dedi”Daha son-
ra uzunluğu 225 metre, genişliği 4 met-
re olan su tahliye kanalının yapımıyla 
dere yatağını açtık. Derenin çevresinde 
ise 6 bin 381 metrekare büyüklüğünde 

yeşil alan düzenlemesi yapıyoruz. Bura-
da 1000 metrekare alanı kapsayan 450 
metre uzunluğunda ve 2 metre genişli-
ğinde yürüyüş yolu da oluşturduk. 

Yeşil alan çalışmasıyla, bölgede 
kurulan ikinci el pazarının kaldırıl-
ması talebini de karşıladık. Dönüşüm 
kapsamında bölgedeki 6053 Sokak’ın 
kapalı olan 10 metre genişliğindeki 260 
metrelik bölümünü de açtık. Nereden 
bakarsanız bakın vatandaşı mutlu eden, 
onları sağlıklı, konforlu yaşam alanıyla 
buluşturan, talepleri karşılayan, sorunla-
rı çözen, plansız kent görüntüsünü orta-
dan kaldıran dört dörtlük bir dönüşüm 
çalışmasına imza attık. 

Bu dönüşüm bölgedeki konut parsel-
lerindeki gecekonduların yerine modern 
binaların yapımını da hızlandıracaktır. 
Yatırımlarımızla vatandaşlarımızı mutlu 
etmeye, Kepez’imizi şehirleştirmeye ve 
güzelleştirmeye devam edeceğiz.” 

n DHA

Sel mağdurlarından 
Kocagöz’e teşekkür
KEPEZ Belediyesi’nin, 
Ay Deresi’nin Güneş 
Mahallesi bölümünde 
yaptığı kanal ve ye-
şil alan düzenlemesi 
çalışması bölge sa-
kinlerini mutlu etti. 
Vatandaşlar, çalışma 
alanına gelen Başkan 
Mesut Kocagöz’e te-
şekkürlerini iletti. 

YANGIN, dün saat 22.30 sıralarında Murat-
paşa ilçesine bağlı Güzeloba Mahallesi Asmalı 
Sokak üzerinde bulunan 3 katlı apartmanda 
çıktı. Binanın giriş ve 1’inci katındaki dubleks 
dairede yaşayan Ayla T., üst kattan duman 
geldiğini fark edince durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. Ayla T. komşularının 
yardımıyla apar topar dışarı çıkarıldı. İhbarla 
bölgeye yönlendirilen itfaiye ekipleri, yangı-
nın diğer dairelere sıçramasını engelledi. Yan-
gın, ekiplerin yaklaşık 40 dakikalık çalışma-
sının ardından tamamen söndürülürken, evin 
üst katı kullanılamaz hale geldi.Komşuları, 
Ayla T.’yi yangının söndürülmesinin ardından 
“Evimiz sana hep açık” diyerek, teselli etmeye 
çalıştı. Yangının çıkış nedeniyle ilgili incele-
me başlatıldı. n DHA

Komşuları teselli etti
ANTALYA’da dubleks evin üst katında çıkan yangın sırasında içeride bulu-
nan ev sahibi Ayla T. (72) komşuların da yardımıyla dışarı çıkartıldı. Evinin 
üst katı kullanılamaz hale gelen Ayla T.’yi komşuları teselli etmeye çalıştı.

MANAVGAT ilçesinde, İsa S.’nin kul-
landığı 07 BAP 333 plakalı otomobilin 
kırmızı ışık ihlali yaparak geçmek istediği 
sırada, Çetin Emeç Caddesinden gelip 
Güllük Caddesi istikametine gitmekte olan 
Gamze Azer Benlioğlu’nun kullandığı 
Volkswagen marka 07 BHR 909 plakalı 
otomobile yandan çarpması sonucunda 
meydana geldi. Gamze Azer Benlioğlu’nun 
kullandığı Volkswagen marka 07 BHR 
909 plakalı otomobil çarpmanın şiddetiy-
le refüje çıkıp trafik levhasına çarparak 
durabildi. Kazada; otomobillerde yolcu 
olarak bulunan Asiye S., Betül Eser ve 
Derya Angın yaralandı. 112 sağlık ekipleri-
nin olay yerindeki müdahalesinin ardından 
yaralılardan Asiye S. ve Betül Eser ambu-
lansla, Derya Angın ise kendi imkanlarıyla 
hastaneye gittiler. 
   Bayılan karısını hastaneye götürüyormuş 
  Diğer taraftan güvenlik kamerasına 
saniye saniyesine yansıyan kazada kırmızı 
ışıkta geçtiği belirlenen 07 BAP 333 pla-
kalı otomobil sürücüsü İsa S’nin baygınlık 
geçiren eşini hastaneye yetiştirmek ister-
ken kırmızı ışık ihlali yaptığı bildirilirken, 
otomobilin arka koltuğunda baygın olarak 
yatan Asiye S. 112 sağlık ekiplerinin ilk 
müdahalesinin ardından hastaneye götürül-
dü. n İHA 
 

KARI KOCA  
BAYILDILAR

SERİK ilçe-
sinde Şeref 
Can Şahin’in 
(19) kullan-
dığı otomo-
bil adliye 
otoparkından 
yola çıkarken 
alev aldı. 
İtfaiyenin 
müdahalesiyle 
söndürülen 
otomobilin sürücüsü yaşadığı paniği po-
lise, “Bir anda duman oldu, hemen indim 
arabadan” sözleriyle anlattı.  Olay, saat 
10.00 sıralarında Belek Turizm Yolu’ndaki 
Serik Adliyesi otoparkı çıkışında meydana 
geldi. Şeref Can Şahin kullandığı 07 ARD 
664 plakalı otomobille otoparktan yola çı-
karken dumanı fark etti. Otomobilden inen 
Şahin, itfaiyeye haber verdi. İhbar üzerine 
olay yerine itfaiye ekipleri sevk edildi. 
Motor bölümünden alevlerin yayıldığı 
otomobil çevrede kısa süreli paniğe neden 
oldu. Otomobilin içini saran alevler, itfai-
yenin müdahalesiyle söndürüldü. Otomobi-
linin alev almasıyla büyük panik yaşadığı-
nı dile getiren Şahin, “Adliye otoparkından 
çıkarken aracımın motor kısmında duman 
gördüm sonra da alev yükseldi. Kontağı 
kapatıp el frenini çektim ve can havliy-
le kendimi dışarıya attım. İtfaiye yanan 
aracıma müdahale etti. Aracımın motor ve 
iç kısmında büyük hasar oluştu. Yaşanan 
olaydan Allah’a şükür sağ kurtuldum” diye 
konuştu. n DHA

BIR ANDA 
ALEV ALDI

Antalya İl Sağlık Müdür-
lüğü Antalya Ağız ve Diş 
Sağlığı Hastanesi tarafın-
dan 18- 24 Kasım Toplum 
Ağız ve Diş Sağlığı Haf-
tası dolayısıyla farkındalık 
oluşturmak adına çeşitli 
aktiviteler hazırlandı. Okul 
öncesi çocuklar için diş ba-
kımı eğitimi, Aile ve Sosyal 

Hizmetler İl Müdürlüğü’ne 
bağlı çocuk sevgi evlerinde 
ve huzurevinde diş tarama-
sı, diş macunu ve diş fırçası 
takdiminin yapılacağı hafta 
boyunca kurum içerisinde 
hastalara bilgilendirici 
broşürler dağıtılacak ayrıca 
görsel olarak ağız ve diş 
sağlığı hakkında eğitici vi-

deolar paylaşılacak. Ayrıca 
Toplum Ağız ve Diş Sağlığı 
çalışanları çalışma alanla-
rında ziyaret edilecek.Ar-
dından huzurevi sakinlerine 
ağız- diş taraması yapılarak 
hazır bulunan seyyar diş 
ünitesiyle yapılabilecek diş 
tedavi işlemleri de uygu-
landı. n DHA

Huzurevinde diş taraması
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Aksu Kumköy’deki çardakların 
yıkımı için belediye ve emniyet 
ekipleri bir kez daha harekete 

geçti. Sabah sahile gelen ekipleri, çar-
dak sahipleri ve yakınlarından oluşan 
yaklaşık 700 kişilik bir grup karşıladı. 
Çardak sahipleri yıkıma direnirken, 
belediye ekipleri görevlerini yaptıklarını 
söyledi. Gruplar arasında 2 saatten fazla 
süren görüşme yapıldı.  4 boş çardağı 
yıkan ekipler, diğer yıkımları erteleyerek 
bölgeden ayrıldı.

SÜREKLİ ERTELENİYOR 
Aksu Belediyesi, bölgenin 1. Derece 
Doğal Sit Alanı kapsamında olması 
nedeniyle Kumköy sahilindeki ücretsiz 
tatil imkânı sunan çardakların yıkımı 
için 20 Kasım’a kadar çardak sahipleri-
ne süre vermişti. Bölgede 700’den fazla 
çardak bulunurken, bu çardaklarda dok-
torundan mühendisine kadar her meslek 
kolunda onlarca kişi bedava tatilini 
yapıyordu. Aksu ilçesindeki 1,5 kilo-
metrelik Kumköy sahili, 2021 yılı mart 
ayında Cumhurbaşkanı kararı ile ‘nesli 
tükenme tehlikesindeki deniz kaplum-
bağalarının yuvalanma alanı’ ilan edildi. 
Özellikle Aksu ve Serik ilçelerindeki 
binlerce kişinin yaz tatilini geçirdiği, 
lüks otellere komşu ve ‘bedava tatilin 
adresi’ olarak tanımlanan çardaklar için 
2022 yılında Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı tarafından yıkım 
kararı alındı. 2 yıl önce Aksu Belediye-
si’ne gönderilen karar, dönemin bele-

diye yönetimi tarafından uygulanmadı. 
Yıkım tarihleri belirlenip, tabelalar 
asıldı ancak sürekli ertelendi.

BU KEZ YIKILACAK DENMİŞTİ 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanı Mehmet Özhaseki, yaptığı son 
açıklamada, sahillerin denetleneceğini 
ve kaçak yapılaşmaya izin verme-
yip, kaçak yapıların yıkılacağını, tüm 
sahillerin vatandaşlara açılacağını 
söyledi. Bu açıklamanın ardından kaçak 
durumda olan çardaklar, bir kez daha 
gündeme geldi. 31 Mart Mahalli İda-
reler Genel Seçimi sonrası belediye baş-
kanlığını kazanan CHP’li İsa Yıldırım, 
çardaklarla ilgili yıkım kararı aldı. 700 
çardak sahibine de yıkım kararı bildiril-

di. Aksu Belediyesi tarafından yapılan 
uyarı yazısında, “Antalya Valiliği ve 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
İl Müdürlüğünün “Denizler Halkındır 
Projesi” kapsamında ve Aksu Belediye-
si Başkanlığının 08 Mart 2024 tarihli ve 
48301 sayılı Yıkım Olur’una istinaden 
Kumköy Mahallesi sahil şeridi ve 1. 
Derece Doğal Sit Alanı üzerinde bu-
lunan çardaklar gölgelik ve aykırı tüm 
unsurlar için 20 Kasım 2024 tarihinde 
yıkım işlemi yapılacaktır” ifadelerine 
yer verildi. 

500 KİŞİLİK DİRENİŞ EKİBİ 
Dün verilen sürenin dolmasının ardın-
dan çardakların yıkım işleri için Aksu 
Belediyesi Zabıta, Fen İşleri Müdürlü-
ğü ve Antalya İl Emniyet Müdürlüğü 
Çevik Kuvvet ekipleri sabah erken 
saatlerde harekete geçti.  Yıkım için 
bölgeye gelen ekipleri 500 kişilik çar-
dak sahibi karşıladı. Ekipler ile çardak 
sahipleri arasında 2 saate süren ikna sü-
reci yaşandı. Vatandaşlar Aksu Belediye 
Başkanı İsa Yıldırım’ın bölgeye gelerek 
kendileri ile görüşmesini istedi. Bunun 
üzerine bir süre sonra alana Aksu Bele-
diye Başkan Yardımcısı Mevlüt Uludağ 
geldi. Uludağ, boş olan 4 çardağı yıka-
rak alandan ayrılacaklarını söylese de 
vatandaşlar ikna edilemedi. 

CARETTALARA SAHİP ÇIKIYORUZ
Kumköy Kültürü Koruma Geliştirme 
ve Yaşatma Derneği Başkanı Abdullah 

Kaya da belediye ekipleri ile vatandaş-
lar arasında elçilik yaparak, belediye 
ekiplerine yardımcı olunmasını istedi. 
Vatandaşlar ise yıkımdan sonra kendi-
lerine 3 gün ek süre verildiğini ifade 
ederek durumu kabullenmedi. Sahiller 
vatandaşın projesinde sahilin vatandaş-
lar tarafından kullanıldığını ifade eden 
çardak sahipler, alanın davalık oldu-
ğunu ve belediyenin yıkım yetkisinin 
olmadığını ifade etti. Caretta Carettalara 
kendilerinin sahip çıktığını ifade eden 
çardak sahipleri, çardaklar ile birlikte 
çardakların hemen yanı başındaki otele 
ait plajın da kaldırılmasını istedi. 

3 YILDIR YIKIM UYGULANIMIYOR 
Çardakların 3 yıldır yıkılmadığını ifade 
eden çardak sahipleri, sahile herhangi 
bir beton dökülmediğini çardakların 
yıkılmasının ardından turizme açıla-
rak betonlaşma endişesi taşıdıklarını 
ifade etti. Bölgede 2 saatten fazla süren 
tartışma ve ikna süreçlerinin ardından 
vatandaşlar ikna edilerek, boş olan 4 
çardağın yıkım işlemi gerçekleştirildi. 
Diğer çardakların yıkımı için 3 ile 7 
gün süre verildi. Yıkım işlemlerinin 
ardından vatandaşlar ve ekipler bölge-
den ayrıldı. 

DİRENİŞE DEVAM EDECEKLER 
Kumköy Kültürü Koruma Geliştirme 
ve Yaşatma Derneği Başkanı Abdullah 
Kaya ise, “Süreç devam ediyor. Şuan 
3-5 tane yıkıldı. Süreci takip edeceğiz. 
Burada ileriye dönük bir mahkeme 
kararı var. Planlı bir şekilde burası 
düzenlenecek. Bir sonrakilerin yıkımı 
için bir süre verilmedi, yıkım için daha 
sonra yeniden geleceklerini söylediler. 
Burada bir kültür yaşatılıyor, isteyen 
istediği gibi denize giriyor. Daha ya-
şanılabilir bir sahil olması için çalışa-
cağız” sözlerine yer verdi. Çardakların 
yıkımına karşı çıkan Sadık Çimen, “Bu 
bölge 70 yıldır 15 parsel olarak mahke-
meliktir. Mahkeme süreci bitmeden bu 
çardaklar yıkılamaz. Aksu belediyesi 
neye dayanarak yıkıyor? Bu sahili biz 
bekliyoruz, biz buna izin vermeyeceğiz. 
Burada çardağım var, yeri de dedeme 
ait. 26 dönüm yerimiz var. Belediye 
önce burayı kiralamadan yıkamaz” 
dedi. n ERTUĞRUL GÜN 

GÖSTERMELİK 
YIKIM

ÇARDAKKONDULAR YINE KALDIRILAMADI

Bedava tatilin adresi haline gelen Kumköy Sahili'ndeki denize sıfır çardaklar hakkında 
2021 yılından bu yana ertelenen yıkım, dün tekrar uygulanmak istendi. Çardak sahiple-
rinin direnişi ile karşılan ekipler, sadece daha önceden boşaltılmış 4 çardağı yıkabildi

YENI asgari ücretle ilgili çeşitli istek-
lerin ortaya atıldığına işaret eden Ünal, 
“Biz Türk İş olarak 1 milyon 450 bin 
üyeye sahibiz. Bizde rakamsal olarak 
ne istediklerini taşeronda çalışan işçiler 
söylüyor. Hükümetin ne yapması gerek-
tiğini onlar söylüyor. Geçen dönemde 

hükümet tarafı 17 bin 2 lira teklif verir-
ken biz 18 bin altında olmaması gerek-
tiğini belirterek şerh koyduk. Ondan 
önce de şerh koymuştuk. Antalya, İzmir, 
İstanbul genel olarak Türkiye’nin her 
yerinde aynı, 10-15 bin liranın aşağısın-
da ev kirası yok. Onun için insanların 
yaşam standartlarını artıracak bir rakam-
da artış yapılmalı. En az kira oranlarıyla 
orantılı, yüzde 60 gibi bir artış olmalı” 
şeklinde konuştu.

ARA ZAM YAPILMAMIŞTI 
2024 yılı Haziran ayında asgari ücrete 
ara zam yapılmadığını hatırlatan Ünal, 
“Bizler, halkımızın rahat bir şekilde 
yaşayabilmesi için asgari ücrette yakışır 
bir uygulama olması taraftarıyız. Asgari 
Üret Komisyonu’nda bulunan taşeron 
işçiler rakamsal olarak ne kadar olması 

gerektiğini söyleyecek. Geçinemedik-
lerini onlar da dile getirecek” dedi. 
Türk İş tarafından asgari ücretle ilgili 
şuana kadar herhangi bir rakam telaffuz 
edilmediğine işaret eden Ünal, “Kira, 
eğitim, sağlık ve mutfak gibi giderler 
ortaya konduğunda 25 bin liranın altında 
bir rakam insanları mutlu etmez” açıkla-
masında bulundu. 

AÇLIK SINIRI 20 BİN 432 LİRA
Ekim ayı verilerine göre 4 kişilik bir 
ailenin açlık sınırının 20 bin 432 liraya, 
yoksulluk sınırının ise 66 bin 553 liraya 
ulaştığını hatırlatan Ünal, asgari üc-
ret belirlenirken bunların da göz ardı 
edilmemesi gerektiğini vurguladı. Açlık 
ve yoksulluk sınırının Kasım ve Aralık 
aylarında da yükseleceğine dikkat çeken 
Ünal, doğalgaza, elektriğe yapılan zamla-

rı herkesin gördüğünü söyledi. 

MATRAH YÜKSELTİLEBİLİR 
Söylenecek olanların Ekim ayında 
yapılan büyük Ankara mitinginde dile 
getirildiğini belirten Ünal, “Algılayanlar 
algıladı ama Çalışma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanı ayrı, Hazine ve Maliye 
Bakanı farklı konuşuyor. Hazine ve 
Maliye Bakanı ‘Az kazanandan az, çok 
kazanandan çok vergi alınsın’ söyle-
mimizi bile kabullenmiş değil. Avrupa 
ülkelerinde bile vergilerin az olmadığını 
ima ediyor ama insanlar vergiden belini 
kaldıramıyor. Vergi ile ilgili düşürme 
olmuyorsa matrah yükseltilebilir. Yüzde 
15’lik kısmıyla ilgili matrah 500 veya 
750 bin liraya çıkartılabilir. Bana göre 
çalışanlarda yüzde 15’te sabitlenmeli” 
dedi. n MURAT ŞENTÜRK 

Ünal: 25 bin TL altı mutlu etmez
Türk İş tarafından asgari 
ücretle ilgili şuana kadar 
herhangi bir rakam telaffuz 
edilmediğine işaret eden 
Ünal, “Kira, eğitim, sağlık ve 
mutfak gibi giderler ortaya 
konduğunda 25 bin liranın 
altında bir rakam insanları 
mutlu etmez.” dedi.

ANTALYA Ticaret Borsası (ATB) ve An-
talya Tarım Konseyi (ATAK) Yönetim Ku-
rulu Başkanı Ali Çandır, Türkiye İstatistik 
Kurumu’nun açıkladığı eylül ayı Tarımsal 
Girdi Fiyat Endeksi’ni (Tarım-GFE) 
değerlendirdi. Tarım-GFE’nin eylül ayında 
aylık yüzde 1.77 ilan edildiğini belirten 
Ali Çandır, “Bu rakam, endeksin ölçül-
meye başladığı 2015 yılından itibaren 
eylül ayları ortalamasına (1.81) yaklaştı. 
Uzun bir aradan sonra ilk defa ortalamaya 
yaklaşan bir eylül ayı ilan edilmiştir” dedi. 
Tarım- GFE’nin eylül ayında yıllık yüzde 
31.83 ilan edildiğini kaydeden Çandır, 
“Bu yıllık rakam, son 9 yılın eylül ayları 
ortalamasına (34.51) oldukça yaklaşmak-
tadır. Tarım-GFE eylül ayları itibarıyla 
aylıkta ve yıllıkta 2020 yılından bu yana 
en düşük veri olmuştur” değerlendirmesin-
de bulundu.  

TEK MALİYETİ GİRDİ KALEMLERİ DEĞİL
TÜİK’in açıkladığı eylül ayı tarımsal 
üretici fiyat endeksi Tarım- ÜFE’nin aylık 
yüzde 2.00 ile 10 yıllık eylül ortalamasının 
(1.72) üzerinde ilan edildiğini kaydeden 
Çandır, yıllıkta yüzde 31.09 ile 10 yıllık 
ortalamanın (25.07) üzerinde açıklan-
dığına dikkati çekti. Çandır, “Tarımsal 
faaliyetlerde bulunanlar açısından son bir 
yıllık eğilim, genel olarak üretici aleyhi-
ne seyretmiştir. Ancak mayıs, haziran ve 
eylül aylarında bu aleyhte eğilim yerini 
üretici lehine çevirmiştir. Yıllık girdi 
maliyetleri artışı ise nispi olarak üretici 
fiyatları artışının yüzde 30 altında sey-
retmiştir. Üretici, eylül ayında aylıkta 
lehte bir durum yaşarken yıllıkta ciddi 
zarar etmeye devam etmiştir. Esasen hem 
aylıkta hem de yıllıkta üretici fiyatlarının 
nispi olarak tarımsal girdi fiyatlarından 
ciddi bir yükseklikte seyretmesi sürdürü-
lebilirlik bakımından önem taşımaktadır. 
Çünkü üreticinin tek maliyet grubu girdi 
kalemleri değil en az onun kadar da diğer 
maliyetleri söz konusudur” değerlendirme-
sinde bulundu.  n DHA 

Girdi maliyetleri
düşüşe geçiyor  

Kepez Belediyesi, peyzaj çalışmasında 
kullandığı bitkilerinin önemli bir bölü-
münü kendi serasından karşılıyor. Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü, Atatürk Mahallesi 
8 bin 550 metrekare alana kurulu bitki 
ve fidan üretimi tesisinde yetiştirdiği 
bitkilerle ilçeyi yeşillendiriyor.  Tesiste, 
uzman teknik personel tarafından bilimsel 
yöntemlerle ağaç, çalı bitkisi ve mevsimlik 
çiçekler yetiştiriliyor. Bu bitki ve çiçekler; 
ilçenin cadde, bahçe, meydan, kavşak ve 
parklarının yeşillendirilmesi çalışmasında 
kullanılıyor. Üretim fidanlığında, ayrıca 
çelikleme yöntemi ile çalı bitkisi ve ağaç 
üretimi de yapılıyor. Tesiste, yılda 60 bin 
civarında biberiye, kartopu, kurtbağrı, taf-
lan, begonvil, akşamsefası, zakkum, Japon 
gülü, duranta, buz çiçeği, hanımeli, mine, 
ruellia ve benjamin üretimi gerçekleştirili-
yor. Vatandaşlar, Kepez Belediyesinin bitki 
ve fidan üretim tesisinde yetiştirilen ağaç, 
çalı bitkilerini ve mevsimlik çiçekleri 
uygun bir fiyata satın alabiliyor. 
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDIYESI 

Belediye üretiyor
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Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, 
Manavgat ilçesini ziyaret 
etti. Manavgat Belediye 

Başkanı Niyazi Nefi Kara ile maka-
mında bir araya gelen Başkan Mu-
hittin Böcek, Büyükşehir Belediyesi 
bürokratlarıyla Manavgat’a çalışma 
ziyareti gerçekleştirdiklerini belirterek, 
“Güzel Manavgat’ımıza yeni dönemde 
yapacağımız çalışmaları ele alacağız. 
Manavgat’ımızın, 106 muhtarımızın, 
meclis üyelrimizin, ilçe başkanımızın 
talepleri doğrultusunda Manavgat’ımı-
za yapılması gereken projeleri hayata 
geçireceğiz. Manavgat’ımızın ihtiyaç-
larını değerlendirerek, yapacağımız 
çalışmalar hakkında fikir alışverişinde 
bulunacağız” dedi. 

BÜROKRATLARLA TOPLANTI
Manavgat Belediye Başkanı Niyazi 
Nefi Kara da Başkan Muhittin Böcek’e 
ziyareti için teşekkür ederek, “Muhittin 
Başkanımızın Manavgat’a ne kadar 
önem verdiğini biliyoruz. Büyükşehir 
Belediyesi bürokratlarıyla, Manavgat 
Belediyesi bürokratları sık sık bir araya 
geliyor. Bugün, başkanlar nezdinde 
bir çalışma toplantısı yaptık. Muhittin 
Başkanımıza ziyaretleri için teşekkür 
ederim” diye konuştu. 

Başkan Böcek ve Manavgat Belediye 
Başkanı Kara, bürokratların da hazır 
bulunduğu bir toplantı gerçekleştirdi. 
Toplantıda, Manavgat’a yapılacak 
hizmet ve projeler masaya yatırılarak, 
görüş alışverişinde bulunuldu. Top-
lantının ardından Manavgat Belediye 
Başkanı Niyazi Nefi Kara, ziyaret anı-
sına Başkan Muhittin Böcek’e hediye 

takdim etti. 

İLÇE ÖRGÜTÜNE ZİYARET
Başkan Böcek, Manavgat temasları 
kapsamında Cumhuriyet Halk Partisi 
Manavgat İlçe Örgütü’ne de ziyaret 
gerçekleştirdi. Başkan Muhittin Böcek, 
CHP Manavgat İlçe Başkanı Oykun 
Başar ve yönetimi, Manavgat Belediye 

Başkanı Niyazi Nefi Kara, Gençlik Kol-
ları Başkanı Hasan Özer, Kadın Kolları 
Başkan Yardımcısı Esra Alpaydın ve 
partililerle bir araya geldi. Başkan Bö-
cek, ziyarette Manavgat için yaptıkları 
ve yapacakları çalışmaları değerlendir-
diklerini belirterek, CHP İlçe Başkanı 
Oykun Başar’a misafirperverliği için 
teşekkür etti. n DHA

Başkan Böcek’ten 
Manavgat’a ziyaret
ANTALYA Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, Manavgat Belediye Başkanı Niyazi Nefi 
Kara’yı ziyaret ederek, bürokratlarıyla çalışma toplantısı gerçekleştirdi. Başkan Muhittin Bö-
cek, Manavgat’ta 106 mahallede yapılması gereken projeleri hayata geçireceklerini söyledi. 

KONYAALTI Belediye Başkanı Cem 
Kotan, 20 Kasım Çocuk Hakları Günü 
kapsamında çocuklarla bir araya geldi. 
Günün ilk programında Konyaaltı Be-
lediyesi Kütüphanesi’ni ziyaret ederek 
‘Haklarımızı Okuyarak Öğreniyo-
ruz’ sloganıyla kitap ayracı boyama 
etkinliği gerçekleştiren öğrencilerle 
buluşan Başkan Kotan, daha sonra 
ise Konyaaltı Belediyesi Gürsu Kreş 
ve Gündüz Bakımevi öğrencileriyle 
buluştu. Kreş bahçesinde gerçekleşen 
etkinlikte 5 yaş grubu öğrencileri, ken-
di el baskılarıyla çocuk haklarıyla ilgili 
bir afiş tasarladı. Çocuklarla birlikte 
etkinliğe katılan Kotan, çocukların 
ellerini boyamalarına ve afişe baskı 
yapmalarına yardım etti. 

FARKINDALIK ETKİNLİKLERİ
Çocuklarla böylesi renkli etkinlik-

lerde birlikte 
olmaktan duydu-
ğu memnuniyeti 
ifade eden Kon-
yaaltı Belediye 
Başkanı Cem 
Kotan, “Bugün 
geleceğimizin 
teminatı olan 
çocuklarımızın 
haklarına dikkati 
çekmek için 
önemli bir gün. 
Çocuklarımızın, 

kendi haklarını öğrenmelerini önem-
siyoruz. Belediyemize bağlı bulunan 
birimlerde yaptığımız farkındalık et-
kinlikleriyle her zaman çocuklarımı-
zın yanlarında oluyoruz. Her çocuğun 
sağlıklı, mutlu ve en önemlisi güvenli 
bir ortamda büyüme hakkı vardır. 
Bu anlamlı günde, çocuklarımızın 
haklarına sahip çıkmak ve onlara eşit 
bir dünya sunmak için hep birlikte 
çalışmamız gerektiğini düşünüyorum 
ve bütün çocuklarımızın gülümsediği 
bir dünya temenni ediyorum” diye 
konuştu. n DHA

KOTAN’DAN ÇOCUK 
HAKLARI VURGUSU  
KONYAALTI Belediye Başkanı Cem Kotan, 20 Kasım Çocuk Hakları Günü kapsamında, öğrenci-
lerle buluşarak farkındalık çalışması gerçekleştirdi. Başkan Kotan, “Çocukların kendi hakları-
nı öğrenmelerini önemsiyoruz. Çocuklarımızın geleceği için çalışmaya devam edeceğiz” dedi.

Aksu Belediye Başkanı İsa 
Yıldırım’ın eşi Emine Yıldı-
rım; 24 Kasım Öğretmenler 
Günü nedeniyleAksu Anadolu 
Lisesi öğretmenleri tarafından 
hazırlanan resim sergisinin 
açılışına katıldı. Öğrenci ve 
öğretmenlerden oluşan okul 
orkestrasının müzik dinletisi 
eşliğinde gerçekleştirilen 
sergiyi gezen Emine Yıldırım, 
eserler ve sergi hakkında 
Aksu Anadolu Lisesi Müdürü 
Çiğdem Sandıkçı’dan bilgiler 
aldı.  Emine Yıldırım Hayal 
güçleri, çizgileri ve renkle-
riyle hepsi birbirinden güzel 
bu resimleri yaparak, bizlerle 
buluşturan öğretmenlerimiz 
ve serginin hazırlanmasına 
katkı sağlayan herkesin eline, 

emeğine sağlık. Bu vesiley-
le; başta Başöğretmenimiz 
Mustafa Kemal Atatürk olmak 
üzere, hayatını kaybeden tüm 
öğretmenlerimizi rahmetle 

anıyor, üzerimizde emeği 
olan tüm öğretmenlerimizin 
Öğretmenler Günü’nü en içten 
dileklerimle kutluyorum” dedi. 
n BÜLTEN/ AKSU BELEDİYESİ 

Emine Yıldırım’dan 24 Kasım etkinliği

Antalya Büyükşehir Belediyesi Gazi Mustafa Ke-
mal Atatürk’e Başöğretmen ünvanının verilişinin 
95'inci yılı ve 24 Kasım Öğretmenler Günü nede-
niyle çeşitli etkinlikler düzenleyecek.Bu kapsamda 
23 Kasım Cumartesi günü saat 18.30’da Atatürk 
Kültür Merkezi Perge Salonu’nda Eğitim-İş 
Antalya Şubesi ile birlikte 16’ncı Başöğretmen 
Atatürk Onur Ödülü Töreni düzenleyecek. Millet 
Mektepleri’nin açılışı ve Mustafa Kemal Atatürk’e 
Başöğretmen unvanı verilişinin 95’inci yılında 
Başöğretmen Onur Ödülü, Cumhuriyet değerleri-
ne sahip çıkan ve korunmasına yönelik çalışmala-
rından ötürü Bilim Akademisi Üyesi ve Yer Bilimci 
Prof. Dr. Naci Görür’etakdim edilecek. 

ÖĞRETMENLERDEN RESİM SERGİSİ
Atatürk Kültür Merkezi’nde ödül töreninin ardın-
dan Öğretmenler Günü Karma Resim Sergiside 
ziyarete açılacak. 27 Kasım’a kadar açık kalacak 
sergide, Eğitim-İş öğretmenleri tarafından yapılan 
Atatürk konulu eserler sergilenecek.
n MEHMET DOĞAN

Antalya'nın Elmalı ilçesinde ço-
banlık yapan Kamile Kıvrak, 250 
keçiden oluşan sürüsünü daha 
kolay yönlendirmek ve kurtlar-
dan korumak için drondan fay-
dalanıyor.Bozhüyük Mahallesi'n-
de yaşayan 50 yaşındaki Kamile 

Kıvrak, eşi ve oğluyla hayvancılık 
yapıyor. Sabahları yaylada otlat-
tığı sürüsüne çobanlık yapan 
Kıvrak, hayvanlarının kaybolma-
sı ve bölgede yaşayan kurtların 
hayvanlarına saldırması üzerine 
çözüm arayışına girdi.Kıvrak, 

keçilerini takip etmek için satın 
aldığı dronu, internetten izlediği 
videolarla kullanmayı öğrendi.
Kamile Kıvrak, kaybolan keçileri-
ni ararken düğün çekimlerinde 
kullanılırken gördüğü dronun 
aklına geldiğini söyledi. n DHA

Sürünün takibini dronla yapıyor

ANTALYA’nın tarihi Kaleiçi semtindeki otele, 
Uluslararası Çevre Eğitim Vakfı’nca (FEE) yürü-
tülen beş programdan biri olan ‘Yeşil Anahtar’ 
bu yıl da verildi. ‘Yeşil Anahtar’ın bir kez daha 
sahibi olmanın heyecanını yaşayan konaklama 
tesisinin işletmecisi Dr. Ayşe Günbey Şerifoğlu, 
“Yeşil Anahtar; çevrenin korunması yönündeki 
girişimleri ödüllendirerek destekleyen, iklim 
değişikliğinin önlenmesi ve sürdürülebilir turizme 
katkıda bulunmayı amaçlayan uluslararası bir 
çevre ödülüdür” dedi. Şerifoğlu, tesisinin ‘Yeşil 
Anahtarlı’ tesisler arasında yer almasından, Kaleiçi 
semtinde ise ilk olmaktan, ‘Yeşil Anahtar Bayra-
ğı’nı dalgalandırmaktan dolayı mutlu olduğunu, 
gurur duyduğunu söyledi. n DHA

YEŞİL ANAHTARI
BU YIL DA ALDI

ATATÜRK ÖDÜLÜ
NACİ GÖRÜR’ÜN
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CHP’li Antalya Büyükşehir 
Belediyesi yönetiminin kamu-
oyunda "Beşli Çete" olarak 
anılan grubun içinde yer alan 

MAKYOL-Özkar ortaklığına Ağustos 
2024’te verdiği 12.4 milyarlık ihale ise 
yıl içindeki toplam ihale tutarının yüzde 
90’ını oluşturuyor. Büyükşehir’den 
yıllardır ihale alan isimler arasında 
AKP’den Kepez Belediye Meclis Üyesi 
olan Muhammet Emin İlhan’ın şirketi 
de var. 2018’de CHP’den milletvekili 
aday adayı olan Abdullah Durmaz’ın da 
6 yıl içinde Büyükşehirden toplam 10 
ihale aldığı ortaya çıktı. Başkan Böcek 
döneminde belediyeden 27 kez ihale alan 
isimler de var. Kurumun kendi olanak-
larıyla yapabileceği birçok işle ilgili 
hizmet alımına gidilmesi belirli çevrelere 
kaynak aktarma olarak yorumlanırken, 
yapılan ihalelerde en çok paranın akarya-
kıt ve araç kiralama şirketlerine ödendiği 
ortaya çıkıyor. Belediye bünyesinde 
kullanılan 1682 aracın 899’u kiralık. 
Araç kiralama için tek bir firmaya verilen 
8 ihalede toplam 489 milyon ödendiği 
ortaya çıktı.
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, 18 Kasım’da yapılan 
Meclis oturumunda kabul edilen 2025 
yılı bütçesini açıkladı. Sosyal medyadan 
bir paylaşım yaparak bütçeyi duyuran 
Başkan Böcek, Büyükşehir Belediye-
si bütçesinin 39 milyar TL olduğunu, 
ASAT’ın 27 milyarlık bütçesine 19 ilçe 
belediyesinin bütçeleri de eklendiğinde 
toplam 103 milyar 800 milyon TL’lik 
bütçe ile vatandaşlara hizmet edecekleri-
ni açıkladı. 

BÜYÜKŞEHİR’İN BÜTÇESİ İÇİŞLERİ 
BAKANLIĞINDAN BÜYÜK
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 2024 
bütçesi 16 milyar olarak açıklanmıştı. 
Büyükşehir’in 2025 yılı için açıklanan 
103.8 milyarlık toplam bütçe, birçok 
bakanlığın bütçesini geride bıraktı. İçişleri 
Bakanlığı’nın 2025 yılı bütçesi 96 milyar, 
Dışişleri Bakanlığı’nın 39 milyar, Kültür 
ve Turizm Bakanlığı’nın 53 milyar, 
Ticaret Bakanlığı’nın ise 56 milyar olarak 
açıklanmıştı. Ayrılan astronomik bütçeler 
nedeniyle her yıl eleştirilere konu olan Di-
yanet İşleri Başkanlığı’nın 2025 bütçesi 
130.1 milyar olarak açıklandı. 

EKAP ARŞİVİNDEN BÜYÜKŞEHİR’İN 
YAPTIĞI İHALELERİ İNCELEDİK
Erişime açık olan Elektronik Kamu İhale 
Platformu (EKAP) üzerinden yaptığımız 
araştırmada, “İki dönem üst üste büyük-
şehir belediyesini kazanan ilk başkan” 
olduğunu her fırsatta vurgulayan CHP’li 
Muhittin Böcek’in iş başına geldiği 31 
Mart 2019 tarihi ile 2025 yılı bütçesinin 
görüşüldüğü hafta olan 16 Kasım 2024 
tarihine kadar geçen 6 yıllık süre içinde 
1023 ihale yapılmış. Bu rakamlara bele-
diyenin en büyük bütçeli kuruluşu olan 
ASAT’ın yaptığı ihaleler dahil değil. 

BÖCEK DÖNEMLERİNDE TOPLAM 20.6 
MİLYARLIK 1023 İHALE YAPILDI
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin bu 
süre içinde 4734 Sayılı Kamu İhale 
Kanunu kapsamında ‘İstisna’ ve ‘Kap-
sam Dışı’ olarak yaptığı 1023 ihalenin 
toplam tutarı 20 milyar 672 milyon 917 
bin 201 TL olarak ortaya çıkıyor. Bu 
süre içinde 254 ihale ile yerel seçimlere 
hazırlıkların da yapıldığı 2023 yılı en 
fazla ihale yapılan dönem olarak öne 
çıkıyor. 2019’un son üç çeyreğinde 64 
ihaleye 191.4 milyon, 2020’de 123 iha-
leye 558.2 milyon, 2021’de 195 ihaleye 
569.7 milyon, 2022’de 244 ihaleye 1,3 
milyar, 2023’de 254 ihaleye 4.4 milyar, 
2024’te ise 143 ihaleye 13.8 milyarlık 

bütçe ayrıldığı görülüyor. 

2024’TE VERİLEN İHALE BEDELLERİNİN 
YÜZDE 90’I MAKYOL’A 
Siyasete ANAP’ta başlayan CHP’li 
Muhittin Böcek yönetimindeki Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’nin 2024 yılında 
yaptığı ihalelerin toplam tutarının yüzde 
90’lık kısmı tek bir firmaya verildiği or-
taya çıktı. CHP kurmaylarının her fırsatta 
eleştirdiği "Beşli Çete"ye mensup olan 
MAKYOL ile Özkar ortaklığına verilen 
Antalya 4. Etap Raylı Sistem ihalesiyle 
ilgili 21 Ağustos 2024 tarihinde yapılan 
sözleşmeye göre yapım işi karşılığında 
12 milyar 435 milyon 863 bin 372 TL 
ödeme yapılacak. 

"BEŞLİ ÇETE" ÜYESİ MAKYOL’A 12.4
 MİLYARLIK İHALE VERİLDİ
MAKYOL-Özkar ortaklığına verilen 
12.4 milyarlık ihale tutarı, Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi’nin (ilçeler hariç) 16 
milyarlık 2024 yılı bütçesinin de yaklaşık 
yüzde 70’ini oluşturuyor. "Beşli Çete" 
üyesi Makyol’a verilen ihale tutarı, ku-
rumun son 6 yıl içinde verdiği ihalelerde 
ödediği toplam tutarın da yüzde 15’ini 
oluşturuyor. CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel iktidara yönelik eleştirilerini sık 
sık "Beşli Çete" üzerinden dile getirir-
ken, CHP Grup Başkanvekili Ali Mahir 
Başarır ise "Beşli Çete"nin kitabını 
yazmıştı. "Beşli Çete"ye verilen kamu 
ihalelerini ele alan Başarır, kitaplarını 24 
Kasım 2023’te Antalya Kitap Fuarı’nda 
Başkan Muhittin Böcek’e ve okurlara 
imzalamıştı. 

ASLAN PAYINI ALAN İHALELERDE 
DEĞİŞMEYEN ADRESLER
EKAP arşivinde yer alan ihale sözleşme-
lerine göre Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi’nin son 6 yılda yaptığı ihalelerde 
aslan payının akaryakıt ve otomotiv 
şirketlerine gittiği görülüyor. 
Büyükşehir Belediyesinin 2023 yılında 
yaptığı iki ayrı otobüs alımı ihalesinde 
FSM şirketine ödediği toplam tutar 378 
milyon. Büyükşehir Belediyesi yetkilileri 
iklim değişikliği ile mücadelede nötr kar-
bon hedefi koyduklarını açıklarken ku-
rumun akaryakıt ihaleleri için harcadığı 
para konulan hedefle çelişiyor. Kurumun 
6 yıl içinde yaptığı akaryakıt alımı ihale-
lerini 6 kez kazanan Hesapçıoğlu Otomo-
tiv şirketine 587.1 milyon ödenmiş. 2019 
ve 2020 yıllarında iki akaryakıt ihalesini 
Hesapçıoğlu şirketi ile birlikte kazanan 
Erdem Antalya Petrol şirketine de 25.7 
milyon ödeme yapılmış. 

AKARYAKIT VE ARAÇ KİRALAMAYA HER 
YIL SERVET AKTARILIYOR
Büyükşehir Belediyesi’nin yaptığı akar-
yakıt ihalesini son 6 yılda 8 kez kazanan 
Aydoğanlar Otomotiv şirketine 543.5 
milyon ödenmiş. Yine aynı dönemde 8 
kez araç kiralama ihalesi verilen Şe-
kerler Global şirketine ödenen tutar ise 
489.4 milyon TL. Aynı dönemde toplam 
8 araç kiralama hizmet alımı ihalesini 
kazanan bir başka firma ise Galaksi Filo. 
Bu firmaya ödenen toplam tutar 216.7 
milyon TL. Mevlana Petrol Ürünleri şir-
ketinin 2021 yılında kazandığı akaryakıt 
ihalesinde yapılan ödeme ise 22.5 mil-
yon. 2023 yılında yaptığı 2024 yılında 
Cerenler Petrol şirketine ödenen tutarın 
303 milyon olduğu Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’nde 2025 yılı için kullanıla-
cak akaryakıt ihalesinin Aralık ayında 
yapılması bekleniyor. Her yıl katlanarak 
artan kurumun akaryakıt giderlerinin 
2025 yılında ne kadar olacağı ihale sonu-
cu ortaya çıkacak. 

BELEDİYENİN KULLANDIĞI 1682 
ARACIN 899’U KİRALIK
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 
geçtiğimiz hafta Meclise sunulan 2025 
Yılı Performans Programı’nda yer alan 
bilgilere göre kurumdaki toplam 1682 
adet aracın 899’unun kiralık olduğu 
belirtiliyor. Belediye bünyesinde kulla-
nılan kiralık araçların 379’u pick-up türü 
arazi aracı, 149’u binek otomobil, 43’ü 
minibüs, 43’ü panelvan,55 adedi kam-
yon, 28 tane adedi cenaze aracı, 16’sı ise 
arazi binek aracından oluşuyor. Belediye 
hizmetlerinde kullanılan araçların yarı-
sından fazlasının kiralık olduğu ortaya 
çıkarken, Sayıştay’ın denetim raporların-
da bazı daire başkanları ve genel sekreter 
yardımcılarının mevzuata aykırı şekilde 
makam aracı kullandığı uyarısı yapıl-
mıştı. Kurum bünyesinde görev yapan 
bürokratlara tahsis edilen bazı araçların 
özel işlerde de kullanılması kamu kay-
naklarının suiistimal edildiği eleştirilerini 
de beraberinde getiriyor. 

BATMAN’DA KURULUP ANTALYA’YA 
TAŞINAN ŞİRKETE İHALE YAĞMIŞ
Büyükşehir Belediyesi Sağlık İşleri 
Dairesi Başkanlığı’nın2020-2021-2022 
yıllarını kapsayan 36 ayık araç kirala-
ma hizmeti alımı ihalesi ile 2024 yılı 
12 aylık araç kiralama ihalesi Olimpos 
Temizlik Yemekçilik Kurumsal şirketine 
verilmiş. Olimpos Temizlik Yemekçilik 
şirketinin Aralık 2014’te Batman’da 

kurulduğu, Ocak 2022’de ise Antalya’ya 
nakledildiğini görülüyor. Şirketin kurul-
duğu dönemde tescil kaydına eklenen iş 
bitirme belgeleri arasında 2012 yılında 
Kepez Belediyesi ile Antalya İl Sosyal 
Hizmetler Müdürlüğü’nden, 2012’de An-
talya Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü ile 
Akdeniz Üniversitesi’nden, yine Aralık 
2012’de Antalya Büyükşehir Belediye-
si Sağlık İşleri Daire Başkanlığı’ndan, 
aynı yıl Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Sosyal Hizmetler Daire Başkanlığından 
ihaleler aldığı görülüyor. 

CHP’Lİ BELEDİYEDEN AKP’Lİ MECLİS 
ÜYESİNE 107 MİLYONLUK İHALE
CHP’li Antalya Büyükşehir Belediye-
si’nden Olimpos Temizlik Yemekçilik 
şirketinin Yönetim Kurulu Başkanı 
Muhammet Emin İlhan’ın Kepez Bele-
diyesi’nde AKP’den Belediye Meclisi 
Üyesi olarak görev yapıyor. 2004 yılında 
AKP’den Kepez belediye başkan adayı, 
2018’de ise yine AKP’den Antalya mil-
letvekili aday adayı olan İlhan’ın şirketi 
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nden 
2023 yılında iki ihale karşılığı 78 milyon, 
2022’de ise 1 ihale karşılığında 28.9 
milyon TL ödeme almış. 

CHP’DEN VEKİL ADAYI OLDU, 
BÜYÜKŞEHİR'DE ŞANSI AÇILDI
Büyükşehir’den ihale alan siyasetçi 
adayları arasında Abdullah Durmaz adı 
da öne çıkıyor. 2015 yılında CHP’den 
milletvekili aday adayı olan Abdullah 
Durmaz’a son 6 yıl içinde belediye-
den aldığı toplam 10 ihale karşılığında 
25 milyon civarında ödeme yapılmış. 
Abdullah Durmaz’ın Anadolu Kon-
yalılar Dernekleri Federasyonu Genel 
Başkanlığı’nı da üstlendiği belirtiliyor. 
Durmaz’ın, federasyon başkanı olarak 
26 Eylül 2024 tarihinde CHP İl Başkanı 
Nail Kamacı’yı ziyaret ettiği, Kama-
cı’nın sosyal medya paylaşımından 
görülüyor. 

‘NE LAZIMSA VERELİM’ DEDİRTECEK 
ÜRÜN ÇEŞİTLİLİĞİNE 24 İHALE
EKAP kayıtlarında belediyeden sık ihale 
alan isimlerden biri de Başar Koçar. 
Ürün çeşitliliğine bakıldığında adeta 
“ne lazımsa verelim” denilebilecek 
bir yelpazeye sahip olan Koçar, son 

6 yılda kurumdan yaklaşık 32 milyon 
tutarında toplam 24 ihale almış. En çok 
ihale aldığı yıl ise 2022. Büyükşehir’in 
Koçar’dan aldığı ürünler arasında çöp 
konteynerinden fidan üretim malzemesi-
ne, hırdavattan mezarlık malzemelerine, 
zirai zehirlerden otobüs durağı malzeme-
sine, tel örgüden çit malzemesine onlarca 
farklı kalem yer alıyor. 

FESTİVALLERİN BÜTÇESİ ANSET’TEN 
GEÇİYOR
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 
düzenlediği festivallerin ihaleleri, kuru-
mun iştiraki olan şirketlerden ANSET’e 
veriliyor. ANSET ise alt yüklenicile-
re iş veriyor. Büyükşehir’den en çok 
organizasyon ve yayın işi alan firmalar 
arasında Eski Dışişleri Bakanı Mevlüt 
Çavuşoğlu’na yakınlığı ile bilenen Okan 
Kaya’nın sahibi olduğu yayıncılık ve 
fuarcılık şirketi Aktüel’in adı öne çıkıyor. 
Son 6 yılda ANSET’e verilen 7 ihalenin 
toplam tutarı 275.7 milyon TL. İştirakçi 
Şirketlerinden ANTEPE’ninaynı dönem-
de kazandığı 25 ihalenin toplam tutarı ise 
423.1 milyon TL. 

SUR YAPININ İNŞA ETTİĞİ PROJEDE 
İHALE AKP’Lİ SİYASİNİN ŞİRKETİNE
Avrupa Birliği 2020 MAtchUP Projesi 
Kapsamında Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi ve Kepez Santral Mahallesi Kentsel 
Dönüşüm Uygulaması İçerisinde Sur 
Yapı’nın inşa ettiği 534 Adet Konutun 
Akıllandırılması, Enerjinin İzlenmesi, 
Yönetilmesi ve Otomasyonu Projesi ile 
Karaalioğlu, Düden, Yavuz Özcan, Ak-
deniz Kent Parkları ile Işıklar Caddesi, 
Cumhuriyet Meydanı Aydınlatma Siste-
mi Yenilenmesi ve Yapımı İşi ihalelerinin 
yüklenicisi olan Arkela Yapı Mimarlık 
Mühendislik Elektrik A.Ş’ne 2021 yılın-
da verilen ihaleler kapsamında toplam 
21.3 milyon TL ödenmiş. Elazığ merkez-
li Arkela ve Urul şirketleri aynı ortaklara 
sahip. Urul Altyapı Elektrik şirketinin 
ortaklarından Ebubekir Akgül, AKP’den 
Elazığ Belediyesi Meclis Üyeliği yap-
mıştı. Ortağı ve Arkela şirketinin sahibi 
Selçuk Urul ise Elazığ Belediyesi’nde 
MHP’den Meclis Üyeliği yapmıştı. 

AYNI FİRMA BÜYÜKŞEHİRDEN 27 KEZ 
İHALE ALMIŞ
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nden son 
6 yılda benzeri kalemlerde aynı firma-
ların çok sayıda ihale aldığı görülüyor. 
İstanbul merkezli FMB Hırdavat 27, 
sahipleri ilintili görünen İpek Hırdavat 
12, Başar Koçar 24, ATT Mühendislik 
22, Meridyen Tesisat 11, 7K Gıda, İsmet 
Bilim, SignaTekma, Turanlar Yapı, 
Potent Grup ve Bolu TED Ecza Deposu 
10’ar ihale alan şirketlerden. Albayrak 
İnşaat 9, Aydoğanlar, 5A Sağlık Ürünleri, 
Şekerler, SDS ve Galaksi Taşımacılık 
8’er ihale alan şirketler arasında.  

‘103.8 MİLYARLIK 2025 BÜTÇESİNİN 
AKIBETİ NE OLACAK?’ 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 

Muhittin Böcek’in 2025 yılı için 
açıkladığı 103.8 milyarlık bütçe, 
birçok bakanlığın bütçesinden çok 
daha büyükken, Kültür ve Turizm 
Bakanlığı’nın 56 milyarlık bütçesinin 
neredeyse iki katı tutarında. Ancak 
Böcek yönetiminde geçen 6 yılda ku-
rumun yaptığı ihalelerde ortaya çıkan 
tablo, kente hizmet için harcanması 
gereken bu devasa kaynağın benzer 
firmalara ve siyasi kimliği olan iş 
insanlarına aktarıldığı görülüyor. 
Sayıştay raporlarında sıklıkla vurgu-
lanan usulsüz ihaleler ve mevzuata 
aykırı işlemlerin her yıl yineleniyor 
oluşu, 2025 yılı bütçesinin akıbeti ne 
olacak sorusunu akıllara getiriyor. 
n YUSUF YAVUZ

BÜYÜKŞEHİR’DE 
İHALE KARDEŞLİĞİ

CHP’LI BELEDIYEDE IHALELER AKP’LI MECLIS ÜYESINE GITMIŞ

Bütçesi bazı bakanlıkların iki katı olan Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin yaptığı ihalelerin büyük kısmının aynı şirket 
ya da isimlere verildiği ortaya çıktı. Son 6 yılda 27 kez ihale alan isimlerin yer aldığı listede AKP ve CHP’den siyasiler 
de bulunuyor.  2024’teki ihalelerin aslan payı 12.4 milyarla “Beşli Çete”den MAKYOL-Özkar ortaklığının oldu…
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Trendyol Süper Lig’in 12. 
haftasında Antalyaspor, 
sahasında Bodrum FK’yı 
ağırlayarak 3-2’lik skorla 
kritik bir galibiyet elde etti. 

Ancak sahadaki bu başarı, tribünlerin 
dolmaması nedeniyle gölgede kaldı. 33 
bin kişi kapasiteli CorendonAirlines 
Park’ta sadece 4 bin 600 taraftarın maçı 

izlemesi, kırmızı-beyazlı camiada hayal 
kırıklığı yarattı.Sezon boyunca bilet 
fiyatlarının yüksekliği nedeniyle taraf-
tarlarmaça gelmekte zorlandı. Bodrum 
FK maçı öncesinde yönetim, fiyatlarda 
indirime giderek biletleri 200-600 TL 
aralığında satışa sunmuştu. Buna rağ-
men tribünlerdeki boşluklar dolmadı ve 
taraftar desteği yetersiz kaldı.

SOSYAL MEDYA KAMPANYASI 
ETKİLİ OLDU
Antalyaspor’un 14. haftada Sivasspor 
ile oynayacağı mücadele öncesinde 
taraftarlar, sosyal medyada bilet fiyat-
larının düşürülmesi için bir kampanya 
başlattı. Taraftarların, tüm tribün biletle-
rinin 77 TL’den satılması yönündeki 
talepleri kısa sürede büyük destek 
gördü. Antalyaspor Basın Sözcüsü Fatih 
Gürcü, bu çağrıya duyarsız kalmayarak 
konunun yönetim kurulunda değerlen-
dirileceğini belirtti. 

ÜZERİNDE ÇALIŞACAĞIZ
Gürcü, sosyal medya üzerinden yaptığı 
açıklamada “Talebinizi gördüm ve bu 
birlik içindeki çalışmanızı takdir ettim. 
Eğer teknik anlamda bir sıkıntı olmazsa 
ve özellikle kombine bilet sahibi taraf-
tarlarımızın haklarını gözetebilecek bir 
çözüm bulunabilirse, talebinizin karşılık 
bulması için çalışacağım. Takımımıza 
destek konusunda bu birlikteliğin de-
vamını dilerim. Antalyaspor’umuz için 
her zaman omuz omuza olalım.”ifadele-
rine yer verdi.

TARAFTARLAR HEYECANLI
Taraftarların taleplerine olumlu yanıt 
veren Antalyaspor yönetimi, tüm bilet 
gruplarını 77 TL’den satışa çıkarma 
kararı aldı. Yönetim tarafından yapılan 
açıklamada, “Net Global Sivasspor 
maçında tek yürek, tek fiyat! Trendyol 
Süper Lig’in 14. haftasında Sivasspor 
ile oynayacağımız mücadelenin bilet-
leri, bugün saat 15.00’te satışa çıkıyor. 
Tüm tribünler için bilet fiyatımız 77 
TL olacak” denildi.Bu indirim kararı, 
Antalyaspor taraftarları arasında 
büyük bir heyecan yarattı. Tribünlerin 
dolması ve takımın özlediği desteği 
yeniden alması için atılan bu adımın, 
sezonun kalan kısmında daha yüksek 
katılımları teşvik etmesi bekleniyor. 
Özellikle son haftalarda eleştiri konusu 
olan düşük seyirci sayıları, bu kararla 
birlikte artış gösterebilir.Fenerbahçe 
ve Galatasaray gibi büyük takımlarla 
oynanan maçlarda bile ortalama 9 bin 
seyirciye ulaşabilen Antalyaspor yöneti-
mi bu durumun önüne geçmek için yeni 
stratejiler geliştirme arayışına girdi. 
Sivasspor maçı biletlerindeki bu radikal 
indirim, bu stratejinin ilk somut adımı 
olarak değerlendirildi.

TAKIMDA MORALLER YERİNDE
Antalyaspor taraftarları şimdi, 29 
Kasım’da oynanacak bu kritik karşılaş-
mada tribünleri doldurmak için kenet-
lenmiş durumda. Diğer taraftan Antal-
yaspor ise Sivaspor maçı hazırlıklarına 
ara vermeden devam ediyor. Atilla 

Vehbi Konuk Tesislerinde devam eden 
antrenmanlarda futbolcuların ve oyu-
cularının hayli neşelerinin yerinde ve 
yüzlerinin güldüğü görüldü. Milli maç 
ve BAY haftası nedeni ile 20 günlük 
tatile giren Antalyaspor’da sakatlıkları 
geçen Bünyamin Balcı, bahadır Öztürk 
ve MoussaDjenepo takımla çalışmaya 
başladı. Kırmızı-beyazlı ekipte tek 
eksik, ameliyat olan Emrecan Uzunhan.
Fizik olarak hazır olmayan Bünya-
min’in Sivas maçına kadar hazır olması 
ve teknik ekibin şans vermesi halinde 
takımdaki yerini alması bekleniyor. 
n ERTUĞRUL GÜN

BİLETLER 
SUDAN UCUZ

Seç beğen al 77 liraya

Antalyaspor yönetimi, taraftarları-
nın uzun süredir şikâyetçi olduğu 
bilet fiyatlarında radikal bir indi-
rime giderek Sivasspor karşılaş-
masının biletlerini 77 TL’den satışa 
sundu. Bu karar, taraftarlar arasın-
da büyük bir memnuniyet yarattı.

İSTANBUL’da yaşayan Nevide Çiçek, 
ortaokul yıllarında okul sahasında erkek 
arkadaşlarıyla birlikte futbol oynamaya 
başladı. Futbola olan sevdasıyla küçük 
yaşlarda kendini yeşil sahalara atan Çi-
çek, futbol hayatına da Güzeltepe Doğu 
Gençlik ve Spor’da başladı. Bir süre 

profesyonel olarak futbol oynayan Ne-
vide Çiçek, aynı zamanda da modellik 
ve oyunculuk yapmaya başladı.2021’de 
Lübnan’da katıldığı Miss Tourism 
Universe Yarışması’nda Türkiye’yi 
temsil eden Çiçek, ilk kraliçe tacını 
kazandı. 2022 yılında The Queen of 

Eurasia Güzellik Yarışması’nda güzellik 
kraliçesi seçilen Nevide Çiçek, geçen 
aylarda da Rusya’nın Moskova kentin-
de düzenlenen Miss Eurasia Güzellik 
Yarışması’nda 25 farklı ülkeden katılan 
yarışmacılar arasında 3’üncü olarak 
tacını giydi. Aynı zamanda dizi ve film-
lerde de oyunculuk yapan Çiçek, futbol 
aşkından ise kopamadı.

TAKIMA BAŞKAN SEÇİLDİ
Podyumlardaki başarısını yeşil sahalara 
da taşımak isteyen Nevide Çiçek, yeni 
sezon için 1207 Antalyaspor Kadın 
Futbol Kulübü’ne transfer oldu. Kadın-
lar 1’inci Ligi’nde namağlup durumda 
2’nci sırada bulunan takımının başarısı 
için ter döken Çiçek, yakın zamanda ise 
Antalya Süper Amatör Lig’de mücade-
le eden erkek futbol takımı Çakallıklı 
Spor’a da başkan seçildi. Ligdeki tek 
kadın başkan olan Nevide Çiçek, kendi 
antrenmanlarından arta kalan zamanlar-
da başkanlığını yaptığı takımın antren-
manlarını da yakından takip ediyor.

ÇİÇEK: FUTBOLA AŞIĞIM
En genç kadın başkanlardan birisi olan 
Çiçek, takip ettiği antrenmanlarda da 
takımı hakkında hocalardan bilgi alıyor. 
Nevide Çiçek, takımda bir de kadın 
antrenörle çalışmak istiyor. Takip ettiği 
antrenmanlarda oyuncularla bire bir 
iletişim kuran Çiçek, takımına güveni-

yorFutbola olan tutkusunun çocukluk-
tan itibaren başladığını söyleyen Nevide 
Çiçek, “Ortaokul yıllarında futbol 
oynamaya başladım. Ondan itibaren 
kendimi geliştirdim ve son olarak An-
talya’ya transfer oldum. Şimdiyse önü-
me çok güzel bir proje geldi ve bunu 
da değerlendirmek istedim. Takımımızı 
çok güzel yerlere getirip önümüzdeki 
sezona da çok iyi hazırlanmak istiyoruz. 
Futbolu çok seviyorum, adeta aşığım. 
Kadınların da futbolun içerisinde yer 
aldığını göstermek istiyorum. Bu sefer 
de erkek futboluna el attım” dedi.

KADIN HOCA GETİRMEK İSTİYORUM
Kadınların da futbolda yönetici ola-
rak başarılı olabileceğini göstermek 
istediğini belirten Çiçek, “Güzel şeyler 
yapacağız. Burada olduğum için çok 
mutluyum. Maçlara ve idmanlara 
katılmaya çalışıyorum. Gelemediğimde 
de uzaktan takip ediyorum. Bugün de 
takımla tanışmak istedim. Takımımız 
da bayağı güçlü ve hırslı. Güzel yerlere 
geleceğiz. Yeni sezonda takımımızı en 
iyi yerlere getirmek istiyoruz. Takı-
mımız çok güçlü ve hocalarımız çok 
iyi. Futbola olan aşkımı bu sezonda 
göstereceğim. Futbola aşık bir insanım. 
Kendi maçlarım olduğunda hocaları-
mıza, takımımıza güveniyorum. Kadın 
bir hoca da getirmek istiyorum” diye 
konuştu. n DHA 

BAŞKAN 
SEÇİLDİ

PODYUMDAN YEŞIL SAHALARA DÖNDÜ 

ORTAOKUL yıllarında futbola başlayan Nevide 
Çiçek (23) güzellik kraliçesi seçilip, dizi-film 
oyunculuğu yapmasına rağmen futbol tutku-
sundan vazgeçmedi. Yeni sezonda 1207 Antal-
yaspor Kadın Futbol Kulübü’yle yeşil sahalara 
çıkan Çiçek, şimdiyse erkek futbol takımı olan 
Çakallıklı Spor’a başkan seçildi. 

ANTALYA Hipodromu’nda sonbahar-kış at 
yarışı sezonu ilk koşuyla başladı.Dünya-
ca ünlü jokeylerin de yarıştığı koşulara 
vatandaşın ilgisi yoğun oldu. Her hafta salı 
ve cuma günleri gerçekleştirilecek yarışlar, 
yarış severleri bir araya getirecek. Manejde 
yapılan hazırlıklar sonrası jokeyler pistteki 
yerlerini aldı ve ilk koşu başladı. Heyecanlı 
anların yaşandığı yarışı 1 numaralı Mirza 
Bey isimli atla Jokey Gökhan Kocakaya 
kazandı.Türkiye Jokey Kulübü (TJK) 
Yönetim Kurulu Üyesi Kerem Alkan, 
Antalya’da sezonun ilk yarışı için hazır-
lıkların günler öncesinden tamamlandığını 
söyledi. Alkan, çok heyecanlı olduklarını 
da belirterek, “Güzel, atlarımızın sağlıkla 
bitireceği bir sezon diliyoruz. Bizim için 
her koşu değerli, baş jokeylerimizin de 
burada olması diğer arkadaşlarına da güç 
verecektir” diye konuştu.TJK Genel Sek-
reteri Gülnur Gülerce ise“Güzel bir yarış 
sezonu diliyorum. Tüm atlarımızın ayağı 
düz bassın. Favori hipodromlarımızdan biri 
olacak burası. Şimdiden talepler çok fazla. 
Sezon da burada biraz daha uzayacak gibi 
görünüyor. Uluslararası yarışlar da olabilir” 
dedi. n DHA 

Hipodromda
sezon başladı

MUĞ-
LA’nın 
Datça ilçe-
sinde yolun 
karşısına 
geçmeye 
çalışan 
eski milli 
basketbolcu 
İlkan Kara-
man’a (34) 
otomobili 
ile çarparak 
ölümüne 
neden olan tutuklu Emre Ali Önder (30) 
hakkında ‘Bilinçli taksirle ölüme neden 
olmak’ suçundan 9 yıla kadar hapis cezası 
istemiyle iddianame hazırlandı. Datça 
Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından olaya 
ilişkin soruşturma tamamlanıp, ‘Bilinçli 
taksirle ölüme neden olmak’ suçundan 2 
yıldan 9 yıla kadar hapis cezası istemiyle 
iddianame hazırlandı. 
İddianamede, İstanbul Adli Tıp Trafik 
İhtisas Dairesi’nce düzenlenen raporda 
Önder’in dikkat ve özen yükümlülüğüne 
aykırı davranışları ile asli derecede kusurlu 
olduğunun, Karaman’ın kusurunun bulun-
madığı anlatıldı. n DHA

9 yıla kadar 
hapis istemi
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Bu yıl 23’üncüsü düzen-
lenen Growtech Antalya 
Tarım Fuarı, kapılarını 
ziyaretçilerine açtıANFAŞ 

Kongre ve Fuar Merkezi’nde yerli 
ve yabancı sektör profesyonellerini 
bir araya getiren fuarda, yaş sebze 
ve meyve, tohum, fidan, tarım ilaç-
ları, araç ve gereçlerle ilgili ürünler 
yer aldı. Fuar, 23 Kasım’a kadar 
açık kalacak.
160 ÜLKEDEN KATILIM VAR 
Growtech Fuar Direk-
törü Engin Er, , 23 
yıldır örtü altı baş-
ta olmak üzere 
tarım alanında 
öncü firmaları 
Antal-

ya’da buluşturduklarını söy-
ledi.Her yıl fuarın büyüyerek 
yoluna devam ettiğini dile 
getiren Er, “Bu yıl katılımcı 
sayısında rekor kırdık. 31 
ülkeden 684 firma katıldı. 
Hindistan ilk defa yer aldı. 
Bunun yanı sıra İspan-
ya, Hollanda, Çin, Kore, 
Almanya gibi ülkelerden 
yoğun katılım var. Ziya-
retçi konusunda da dün 
itibarıyla 160 ülkeden 

katılım var.” dedi.
Fuarda sera ve 

tarım tekno-
lojileri, akıllı 
tarım çözüm-
leri, fidan, 
bitki koruma 

teknikleri, 
ilaç firmaları, 

sulama sistem-
leri gibi alanlarda 

yeniliklerin sergilendiğini belirten 
Er, fuarda firmaların yeni iş bağ-
lantıları yaparken, üreticilerin de 
yenilikler hakkında bilgi sahibi ol-
duğunu kaydetti. Er, birçok firmanın 
iş bağlantısı yapmak için Growtech 
Fuarı’nı beklediğini ve fuarda yıllar-
ca süren iş anlaşmalarının sağlandı-
ğını bildirdi.
İNOVASYON ÖDÜLLERİ VERİLECEK 
Antalya Ticaret ve Sanayi Oda-
sı işbirliğinde firmalara yönelik 
“İnovasyon ödülleri” kapsamında 
etkinlik düzenlediklerini aktaran 
Er, “65 başvuru yapıldı. İnceleme-
ler sonucunda birinciler belli oldu. 
Yarın öğleden sonra dereceye giren 
firmalar ödüllerini alacak.” diye 
konuştu.Er, fuar kapsamında farklı 
konularda oturumlar yapılacağını 
belirtti.
DÜNYAYA AÇILIYORLAR 
Konya’dan katılan tarla bitkileri 

alanında çalışma yapan bir firmanın 
AR-GE Sorumlusu Saliha Mutlu 
Çoğalan, 3 yıldır fuarda yer aldık-
larını söyledi.Fuarda hem kendi 
ürünlerini sergilediklerini hem 
de farklılıkları keşfettiklerini dile 
getiren Çoğalan, “Fuarın özellikle 
yurt dışına açılmamızda çok büyük 
katkısı oldu.” dedi.
Gübre sektöründe faaliyet gösteren 
bir firmada görev alan Ziraat Mü-
hendisi Dr. Canan Yılmaz, 22 yıldır 
fuarda yer aldıklarını ve fuarın 
gelişimini yakından takip ettiklerini 
belirtti.Fuarı müşterilerle buluşma 
noktası olarak gördüklerini söyleyen 
Yılmaz, “Fuar yıllar içerisinde farklı 
ülkelerdeki firmaların ilgisini çek-
meye başladı. Hem yurt dışına ürün 
göndermek hem de Türkiye pazarı-
na girmek isteyen firmalar burada 
buluşuyor. Burası büyük bağlantı-
ların gerçekleştiği bir alan haline 
geldi.” ifadesini kullandı. n AA

23. GROWTECH 
ANTALYA AÇILDI
Bu yıl 684 firma katıldığı Growtech Antalya Tarım Fuarı, ANFAŞ Kongre ve Fuar Merkezi’n-
de başladı. Growtech Fuar Direktörü Engin Er,  fuarda sera ve tarım teknolojileri, akıllı ta-
rım çözümleri, fidan, bitki koruma teknikleri gibi ürün ve hizmetlerin tanıtıldığını söyledi.

GENÇ çift, mutlu-
luklarını dostları ve 
Antalyaspor camiasıy-
la paylaşmayı ihmal 
etmedi.Sürpriz teklifin 
ardından genç çift, 
Antalyaspor’a olan 
sevgilerini göstermek 
için kulüp taraftar 
atkısıyla poz verdi. 
Ahmet Butgül ve 
Selin Avcı’nın, evlilik 
teklifinin ardından 
Antalyaspor’a olan 
bağlılıklarını bir kez 
daha vurgulaması, ku-
lüp taraftarlarının da 
beğenisini kazandı.
GÖKYÜZÜ DE ŞAHİT 
OLSUN
Teklifin çok ince 
düşünüldüğünü ifade 
eden Ahmet Butgül, 
“Mutluluğumuza 
gökyüzünün de şahit 
olmasını istedim. Ak-
lıma helikopter fikri 
geldi ve bunun, aşkı-
mızı daha da anlamlı 
kılacağını düşündüm. 
Çok güzel bir anı 

oldu. Bir yandan da 
Antalya’nın muhte-
şem manzarasını isme 
fırsatı elde ettik.” dedi. 
Helikopterle Antal-
ya’nın eşsiz manzara-
sını izleyen çift, şehrin 
güzelliklerine tanıklık 
ederken aşklarını 
ölümsüzleştirdi.
ÇOK MUTLU OLDUM
Evlilik teklifinin 
ardından duygu-
larını dile getiren 
Selin Avcı, böyle bir 
sürprizi beklemediğini 
belirterek, “Hayatımın 
en unutulmaz anların-
dan birini yaşadım. 
Ahmet Bey’e bu özel 
jesti için çok teşekkür 
ederim. Hayatımızın 
geri kalanında da bu 
mutlulukla birlikte 
yürümeyi diliyorum” 
ifadelerini kullandı. 
Genç çift ardından bu 
güzel anları Regnum 
Otel’de öğlen yemeği 
ile süslediler. 
n ERTUĞRUL GÜN

Helikopterde evlilik teklifi
Antalyaspor Ku-
lübü Denetleme 

Kurulu Üyesi 
Ahmet Butgül, 
sevgilisi Selin 

Avcı’ya gökyü-
zünde, helikop-

terde evlenme 
teklifi ederek ro-
mantik bir sürp-

rize imza attı. 

KEPEZ Belediye Başkanı Mesut Ko-
cagöz’ün vaadi olan 38 projeden biri 
olan Kepez Belediyesi Kent Lokanta-
sı’nın temeli yarın 10.30’da atılıyor. 
Kent Lokantası, Fabrikalar Mahallesi 
3002 Sokakta bulunan Kırçiçeği Parkı-
na inşa edilecek. İlçe sakinlerine uygun 
fiyatlı yemek imkanı sunacak olan kent 
lokantasının yapımını EMR Emlak İn-
şaat Otomotiv Ltd. Şti. ve EMR Nova 
İnvest İnş. Gayr.Tur. Ltd.Şti adına ha-
yırsever İbrahim Doğanyiğit üstlendi. 
120 metre kare alanda yer alacak Kent 
Lokantası tek katlı olarak inşa edile-
cek. Yapı içerisinde 106 metre kare 
yemek salonu, mutfak, depolama alanı, 
85 metre kare yarı açık oturma alanı 
ve wc yer alacak. Kent Lokantası aynı 
anda 150 kişiye hizmet verebilecek. 
Kırçiçeği Parkı içinde bulunan 32 met-
re karelik bir başka binada yine Kent 
Lokantası ek alanı olarak kullanılacak. 
32 metrelik mevcut bina, inşaat yapımı 
devam ederken yenilenecek.  
n BÜLTEN/ KEPEZ BELEDİYESİ 

KOCAGÖZ’DEN KENT 
LOKANTASI MÜJDESİ

ANTALYA Ticaret ve Sanayi Oda-
sı (ATSO) Başkanı Yusuf Hacısü-
leyman, Kemer Belediyesi Kültür 
Evi’ni ziyaret etti. Hacısüleyman’a, 
ATSO Yönetim Kurulu Üyeleri eşlik 
etti. Hacısüleyman, Kemer’in tarihi 
belleğini yansıtan değerli obje, belge, 
fotoğraf ve eşyaları yakından incele-
yerek Kültür Evi Sorumlusu Ramazan 
Kar’dan bilgi aldı. Hacısüleyman, 
daha sonra Kültür Evi anı defterine 
duygu ve düşüncelerini yazdı. ATSO 
Başkanı Hacısüleyman, Kültür Evi’ni 
çok beğendiğini, Kemer’e ayrı bir de-
ğer kattığını belirterek, Kültür Evi’nin 
turizme kazandırılmasında emeği 
geçen başta Kemer Belediye Başkanı 
Necati Topaloğlu olmak üzere herkese 
teşekkür ettiğini söyledi. Ziyaret sonra-
sı Kültür Evi Sorumlusu Kar, Hacı-
süleyman’a kaleme aldığı Kemer’in 
tarihini anlatan “Dünden bugüne 
Kemer” kitabını hediye ederek hatıra 
fotoğrafı çektirdi. n DHA 

Hacısüleyman’dan 
Kültür Evi’ne ziyaret 


